
                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

 ACTA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DE REUS

Núm.: 12/2018

Caràcter: ordinari   
Data: 03.12.2018
Horari: de 16:15  a  20:50 hores
Lloc: Saló de Plens del Palau Municipal 

Hi assisteixen:
Carles Pellicer Punyed, alcalde-president 
Marc Arza Nolla  
Montserrat Caelles Bertran
Mariona Cuadrada Monteverde
Jordi Cervera Martínez
Oriol Ciurana Zaragoza 
Maria Dolors Compte Llusà 
Sebastià Domènech Bosch 
Joaquim Enrech Garola
Edgar Fernández Blázquez 
Guillermo Figueras Talarn
Montserrat Flores Juanpere
Sandra Guaita Esteruelas 
Josefa Labrador Barrafón
Noemí Llauradó Sans
Marta Llorens Pérez
Andreu Martín Martínez

Ana Isabel Martínez Serrano

Hipòlit Monseny Gavaldà 
Damián Morales Arcas  
Maria del Carmen Pozuelo Blanco
Marta Puig Beltran 
Miquel Reverte Mariné 
Daniel Rubio  Angosto 
Juan Carlos Sánchez Martínez
Maria Dolors Sardà Lozano
Montserrat Vilella Cuadrada

1



 

Assisteixen també: 
Jaume Renyer Alimbau, secretari general
Baldomero Rovira López, interventor 

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l'acta de la sessió del dia 5 de novembre de 2018

2. Informació de l’Alcaldia.

SERVEIS GENERALS I ECONÒMICS 

3. Assessoria Jurídica. Aprovació del contracte programa entre el Consorci del Transport
Públic del Camp de Tarragona, Autoritat Territorial de Mobilitat, l'Ajuntament de Reus i
l'empresa Reus Transport Públic, SA per a la prestació de serveis públics regulars de
transport urbà de viatgers. 

4. Rendes i Exaccions. Aprovació de la declaració d'interès o utilitat municipal de diverses
obres a efectes de l’ICIO.

5. Assessoria Jurídica. Ratificació de l'acord de voluntats subscrit entre l'Ajuntament de
Reus, Reus Serveis Municipals S.A, Reus Desenvolupament Econòmic S.A., Reus Mobilitat i
Serveis S.A., Pàrquing Nou Hospital del Camp SL i Pàrquing Palau de Fires SL en relació amb
la gestió dels aparcaments de l'edifici nou Hospital Universitari Sant Joan de Reus i de l'edifici
TECNOPARC de data 19/11/2018.

SERVEIS DE TERRITORI I URBANISME

6. Gestió Urbanística. Aprovació del nou Text refós del Pla parcial urbanístic del sector B.8
«Cementiri», promogut per Reus Desenvolupament Econòmic, SA.

7. Patrimoni del Sòl. Aprovació de la concessió demanial del solar de propietat municipal
situat al Cr. Antoni Planàs i Marca, 13 per destinar-lo a la construcció d'un centre de dia i
habitatges dotacionals per persones malaltes/afectades d'Alzheimer.

SERVEIS A LA PERSONA 

8. Benestar Social. Aprovació del conveni per a l’encàrrec de gestió amb la Generalitat de
Catalunya, mitjançant el Departament de Treball, Afers Socials i Famílies i la Fundació per a
l’Atenció Social per a la prestació del servei de residència assistida per a gent gran dependent
a la localitat (Horts de Miró).



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

9. Salut Pública. Aprovació de la pròrroga del conveni amb el Departament de Salut de la
Generalitat de Catalunya d’encàrrec de gestió de serveis mínims de salut pública de
competència municipal a l'Agència de Salut Pública de Catalunya.

PROPOSTES DELS GRUPS MUNICIPALS 

10. Proposta del Grup municipal del PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA –
CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) per tal d'instar al Departament de Salut a reconèixer
l'atenció primària com el veritable eix del sistema sanitari públic. 

11. Proposta del Grup municipal del PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA –
CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) per tal d'instar al Departament d'Ensenyament a
aturar els treballs d'elaboració i aprovació del Decret de menjadors.

12. Proposta del Grup municipal del Partit Popular (PP) de suport a iniciatives de millora
d'atenció primària i suport institucional al personal sanitari a Catalunya.

13. Proposta del Grup municipal CANDIDATURA D’UNITAT POPULAR (CUP) per donar
suport a la iniciativa de l'organització "SOS MENJADORS". 

MOCIONS DELS GRUPS MUNICIPALS 

14. Moció del Grup municipal CIUTADANS–REUS (C’S) per tal de proporcionar locals
d'assaig a les bandes de cornetes i tambors de Reus.

15. Moció del Grup municipal CANDIDATURA D’UNITAT POPULAR (CUP) per a fer front a la
pobresa energètica.

Assumptes sobrevinguts, si s'escau. 

Precs i preguntes.

Desenvolupament de la sessió 

Les intervencions orals realitzades en aquesta sessió per l’alcalde, regidors i, en el seu
cas, el secretari i l’interventor als diferents punts de l’ordre del dia assenyalats a l’acta
amb ES PRODUEIX DEBAT o ES DÓNA RESPOSTA estan contingudes en suport digital
àudio autenticat, amb la incorporació de la signatura d’aquesta Secretaria General.
Una vegada aprovat l’esborrany de l’acta d’aquesta sessió, les esmentades
intervencions orals quedaran incorporades automàticament a l’acta, formant part,
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d’una manera intrínseca i indissoluble, de l’esmentat document administratiu, d'acord
amb els articles 26, 36, 70.2, 71 i 80.2 de la Llei 39/2015 d'1 d'octubre sobre procediment
administratiu comú de les administracions públiques, articles 17 i 18 de la Llei 40/2015
d'1 d'octubre de règim jurídic del sector públic, article 4 i disposició addicional primera
sobre fe pública i ús de signatura electrònica de la Llei 59/2003, de 19 de desembre, de
signatura electrònica, procedint-se a la preceptiva publicació a la web municipal.  

Oberta la sessió per la presidència es passen a tractar els temes següents: 

1. Aprovació de l'acta de la sessió del dia 5 de novembre de 2018

La Sra. Llorens del Grup municipal CANDIDATURA D’UNITAT POPULAR (CUP) manifesta que el
seu grup s'abstindrà en la votació perquè en la passada sessió no van ser presents en la
major part del Ple per motius obvis. 

Sotmesa a votació l'acta de la sessió del dia 5 de novembre de 2018 s'aprova amb 21 vots a
favor ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer, Vilella, Monseny, Arza, Sardà, Enrech, Caelles; C'S:
Srs./Sres. Sánchez, Morales, Figueras, Labrador; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita,
Pozuelo; PP: Sr. Domènech i Sra. Compte; ERC-MES-MDC-AVANCEM: Sres. Llauradó i Flores;
AREUS: Srs. Cervera i Rubio) i 6 abstencions (CUP: Srs./Sres. Llorens, Fernández, Cuadrada,
Ciurana, Puig, Reverte).

2. Informació de l’Alcaldia.

El Sr. Pellicer informa del següent: 

De l'entrada en funcionament al Saló de Plens de la nova il·luminació amb leds donant-se per
finalitzats els treballs necessaris per a dur a terme la substitució de làmpades i llums de la
instal·lació d'il·luminació interior de les diferents estàncies del Palau Municipal, substituint les
actuals làmpades per altres de noves basades en la tecnologia de la il·luminació de LED, amb
l'objectiu de reduir el consum d'energia elèctrica. Aquestes substitucions també s'estan fent
en diferents àmbits de l'Ajuntament i de la Ciutat. 

De la commemoració el passat 25 de novembre, a tot el món, del Dia Internacional per a
l'eliminació de la violència envers les dones. Informa que a la ciutat s'han desenvolupat al
llarg de la setmana diferents actes per part de la Regidoria de Benestar Social i que la
consellera de la Presidència de la Generalitat de Catalunya, Honorable Sra. Elsa Artadi, va
presidir al Palau Bofarull l’acte institucional de la demarcació de Tarragona. 

Que el passat dia 1 de desembre va ser el Dia Mundial de la Lluita contra la Sida, per
fomentar-ne la conscienciació i la lluita. Des de l’Ajuntament de Reus i la Regidoria de Salut
s'impulsa la posada en marxa de la Comissió de Reus pel virus d’immunodeficiència humana
(VIH) - Sida i les infeccions de transmissió sexual (ITS). Amb aquesta comissió es vol assolir



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

una millor diagnosi de la situació per impulsar tasques preventives, d’atenció i tractament
que millorin la situació del diagnòstic del VIH i de les ITS a la ciutat.

Que avui és el Dia Internacional de les Persones amb Discapacitat. La Regidoria de Benestar
Social ha plantejat un ventall d'actes que tenen com a objectius sensibilitzar l'opinió pública
sobre els temes relacionats amb la discapacitat i promoure la presa de consciència pel que fa
als beneficis que genera la integració de les persones amb discapacitat en tots els aspectes
de la vida política, social, econòmica i cultural. La cloenda d'aquests actes es va fer al Castell
del Cambrer, amb molta participació de la ciutadania. 

Que el proper 5 de desembre es celebrarà a tot el món el Dia Internacional del Voluntariat,
per tal de contribuir i sensibilitzar a la ciutadania mundial sobre el voluntariat des de totes
les seves vessants i per reconèixer persones i entitats que de forma lliure i solidària tiren
endavant projectes en benefici de les persones i de la societat. La regidoria de Participació,
Ciutadania i Transparència està treballant en aquest dia del Voluntariat.

De l'acte de lliurament dels premis del Consell Social de la URV per reconèixer l’esforç dels
alumnes dels centres de secundària per aprendre a fer un bon treball de recerca que va tenir
lloc al Teatre Bartrina. La Fundació de la URV organitza el lliurament d'aquests premis un any
a Tarragona i un any a Reus. 

De la inauguració del Seminari «Ciutat i Comerç» a l’Escola Tècnica Superior d’Arquitectura.

De la inauguració, en el marc de l'any Caselles, d'una exposició al Museu de Reus de la plaça
de la Llibertat.

De la presentació de la nova programació de la Cadena SER Catalunya a Reus amb el
periodista Sr. Josep Cuní al Palau Bofarull.

De la rebuda institucional a la Honorable consellera de Cultura de la Generalitat de
Catalunya, Sra. Laura Borràs i de la seva presència a la inauguració del curs al Centre de
Lectura.

De la celebració del Festival «Memorimage» al Teatre Bartrina.

De la conferència de l’Estudi Bofill, amb motiu de la celebració del 50è aniversari de la
construcció dels Blocs Bofill al Centre Cívic Mestral, amb molta participació de veïns i veïnes. 

De la Fira Tot Nuvis 2018 a FiraReus.
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De la inauguració de la 22a edició de la Fira de l'Oli DOP Siurana a la plaça Llibertat. Una fira
de referència amb assistència de públic de totes les comarques i de fora de l'entorn de la
nostra demarcació. L'any passat les vendes van ser de 35.000 litres d'oli en un cap de
setmana. 

De la presentació del projecte Llambordes 2018 «Quadres Elèctrics» al carrer d’Aleus. Troba
molt encertada aquesta exposició de pintures en diferents quadres elèctrics de la ciutat. Creu
que és important que es vagi posant l'art al carrer 

De la inauguració de la nova seu del Centre Castellano-Manchego a l’avinguda del Carrilet, 29.

Del sopar en benefici de la Lliga Contra el Càncer de les Comarques de Tarragona i de les
Terres de l’Ebre que va tenir lloc a l’Hotel NH. En el mateix es va informar de la concessió a la
seva presidenta d'una Menció Honorífica Municipal. 

Del dinar de cloenda del 25è Congrés de Fires de Catalunya a Tortosa, en el què s’ha distingit
a la Fundació Oficial de la Fira de Reus-FiraReus amb el Premi a la Innovació de les Fires de
Catalunya 2018.

De la celebració de la Nit del Turisme de la Costa Daurada i de les Terres de l'Ebre organitzat
pel Patronat de Turisme de la Diputació de Tarragona a la Tàrraco Arena Plaça.

Del sopar anual amb l’Associació de Voluntaris de Protecció Civil de Reus, als qui va agrair la
feina que fan a la ciutat.

Felicita a la Federació d’Associacions de Veïns de Reus per organitzar una Gala Solidària per
recollir joguines pels nens necessitats que va tenir lloc al Teatre Fortuny, en la qual van
participar membres d'alguns grups municipals del Consistori. 

De la reunió de la Taula Estratègica de l’Aeroport de Reus en la qual es va reivindicar, per
unanimitat, la demanda d’una Estació Intermodal a l’Aeroport a CESDA.

De la recepció oficial als integrants de l'equip Reus Deportiu Genuine de futbol a
l’Ajuntament, dels quals es senten tots molt orgullosos. 

De l’acte de celebració de la festivitat de Sant Miquel, patró de la la Guàrdia Urbana de Reus,
al Teatre Bartrina. Amb reconeixement a diferents persones de la societat civil, entitats
veïnals i als policies que han tingut destacades actuacions. 

De la reunió amb l’alcalde de Tarragona, com va informar a la Junta de Portaveus, per
acordar continuar amb les accions conjuntes per reclamar i defensar les infraestructures
bàsiques pel territori, Estació Intermodal a l’Aeroport, desprès es faran les acciones amb el
ministeri i amb el conseller de Territori i Sostenibilitat. 



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

De la celebració de la Nit del Comerç i del Turisme de Reus a Cal Massó.

De l’acte institucional del Dia Internacional per a l'eliminació de la violència envers les dones
al Palau Bofarull.

De la commemoració de la Diada Nacional de Romania al Centre Cívic Migjorn.

De l’Acte de reconeixement dels alumnes excel·lents al Saló de Plens. Felicita a la regidora pel
magnific acte.  

De la participació, junt amb altres regidors i regidores, en el Gran Recapte del Banc
d'Aliments. 

De la inauguració del monument a Pompeu Fabra, a la plaça Pompeu Fabra i un acte l’Escola
Pompeu Fabra.

De l’acte institucional per commemorar el Dia Internacional de les persones amb discapacitat
al Castell del Cambrer.

De la inauguració XXX Aniversari de la Setmana del Centro Cultural Extremeño.

De la presentació de la nova Associació de Veïns El Roserar de Mas Iglesias.

EL SR. FERNANDEZ I EL SR. DOMENECH INTERVENEN FENT REFERÈNCIA A LA INFORMACIÓ
FACILITADA SOBRE L'ACTE DE CONDECORACIONS A LA POLICIA MUINICIPAL. 

SERVEIS GENERALS I ECONÒMICS 

3. Assessoria Jurídica. Aprovació del contracte programa entre el Consorci del
Transport Públic del Camp de Tarragona, Autoritat Territorial de Mobilitat,
l'Ajuntament de Reus i l'empresa Reus Transport Públic, SA per a la prestació de serveis
públics regulars de transport urbà de viatgers.

"Atès que els municipis ostenten competències en matèria de transport col·lectiu urbà de
viatgers, de conformitat amb el previst a l’article 25.2.g) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril,
reguladora de les bases del règim local, i l'article 66.3.m) del Decret legislatiu 2/2003, de 28
d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya i és un
servei de prestació obligatòria per als municipis de més de 50.000 habitants. 
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Atès que l’Ajuntament, en la seva condició de titular del servei públic de transport urbà de
viatgers del municipi de Reus, presta l’esmentat servei a través de l’empresa Reus Transport
Públic, SA.

Atès que en compliment del previst a la Llei 9/2003, de 13 de juny de la mobilitat, que
impulsa la creació d’autoritats territorials de la mobilitat, amb funcions de planificació i
coordinació dels serveis de transport públic i d’establiment de tarifes dels serveis de
transport, que adoptaran la forma de consorcis, constituïts pel departament de la Generalitat
de Catalunya competent en matèria d’infraestructures de mobilitat i transport i pels ens
locals.

Atès que l’any 2003 es constituí el Consorci del Transport Públic del Camp de Tarragona,
l’àmbit territorial del qual és el de les comarques de l’Alt Camp, Baix Camp, Baix Penedès,
Conca de Barberà, Priorat i Tarragonès.

Atès que de conformitat amb l’article 5 dels seus estatuts, el Consorci del Transport Públic del
Camp de Tarragona té per funcions, entre d’altres, el disseny de la política de finançament
per subvenir el dèficit dels serveis i les despeses de funcionament de l’estructura de gestió i
l’establiment de relacions amb altres administracions per al millor compliment de les
funcions atribuïdes al Consorci de conformitat amb els esmentats Estatuts.

Atès que l’any 2007, el Consorci del Transport Públic del Camp de Tarragona va formalitzar un
contracte programa amb l’Ajuntament de Reus i Reus Transport Públic, S.A. per a determinar
les condicions de prestació i requeriments de qualitat dels serveis de transport públic urbà
de determinats serveis de la seva competència amb la fixació d’un seguit d’obligacions de
servei públic i el seu règim de finançament per part de l’ATM.

Atès que segons consta en els informes obrants a l’expedient, els anys 2010, 2012, 2013,
2014, 2015, 2016 i 2017 es formalitzaren successius contractes programa amb la mateixa
finalitat.

Atès que el Consorci del Transport Públic del Camp de Tarragona ha tramès a aquest
Ajuntament en data 15 d’octubre de 2018, un nou contracte programa en el qual es
determinen les condicions de prestació, els objectius de servei, els indicadors de seguiment i
el règim econòmic de la prestació de les noves expedicions dels serveis de transport públic
urbà del municipi de Reus per a l’any 2018.

Vist l’esmentat contracte programa, obrant a l’expedient, del qual en resulten, en essència,
obligacions per al Consorci del Transport Públic del Camp de Tarragona i per a l’empresa
Reus Transport Públic, S.A. i preveu, entre altres aspectes, un compromís de finançament per
part del Consorci per contribuir al manteniment de l’equilibri econòmic de l’explotació de les
línies L10, L11 i L20 per un import màxim de 121.954,60€.



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

Vistos els informes emesos els dies 22 i 24 d’octubre de 2018 per la gerència de la societat
Reus Transport Públic, S.A. pel qual s’informa favorablement la formalització de l’esmentat
contracte programa.

Vist l’informe emès el dia 13 de novembre de 2018 pel sotsinspector Cap de la Guàrdia
Urbana, en el qual informa que l’esmentat Departament no troba cap objecció a la signatura
del contracte programa, en relació a l'afectació del trànsit.

Vist l'informe emès per l'Àrea de Promoció Econòmica, amb el vistiplau del Gerent de Serveis
Generals, de data 6 de novembre de 2018, pel qual s'informa favorablement sobre la
formalització del contracte programa per a la prestació de serveis públics regulars de
transport urbà de viatgers a la ciutat de Reus.

Vist l’informe emès pel Cap de servei de l’Assessoria Jurídica, de data 21 de novembre de
2018.

Vist el que disposen els articles 29 i 30 de la Llei 12/1987, de 28 de maig, de regulació de
viatgers per carretera mitjançant vehicles de motor, en relació als serveis regulars urbans. 

Vist, així mateix, el que disposa l’article 26 de la Llei 21/2015, del 29 de juliol, de finançament
dels sistema de transport públic de Catalunya, que possibilita la subscripció de convenis de
finançament del sistema de transport públic de viatgers. 

Vist el que disposen els articles 47 i següents de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, del règim
jurídic del sector públic, i els articles 108 i següents de la Llei 26/2010, de 3 d’agost, de règim
jurídic i de procediment de les administracions públiques de Catalunya, en relació als
convenis de col·laboració entre entitats del sector públic. 

Vist el que disposa l’article 309 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s'aprova el
Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens locals, la competència per a l’aprovació del
present conveni correspondria al Ple de la corporació.

Per tot l'exposat, i previ dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Generals i
Econòmics, es proposa al Ple de la Corporació l'adopció dels següents acords: 

Primer. Aprovar el contracte programa entre l’Ajuntament de Reus, el Consorci del Transport
públic del Camp de Tarragona i Reus Transport Públic, S.A. en el qual es determinen les
condicions de prestació, els objectius de servei, els indicadors de seguiment i el règim
econòmic de la prestació de les noves expedicions dels serveis de transport públic urbà del
municipi de Reus per a l’any 2018.
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Segon. Donar trasllat del present acord al Consorci del Transport Públic del Camp de Tarragona i
a l’empresa Reus Transport Públic, S.A."

EL SR. ARZA EXPLICA EL TEMA I ES PRODUEIX DEBAT

Sotmesa la proposta a votació s'aprova amb 21 vots a favor ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer,
Vilella, Monseny, Arza, Sardà, Enrech, Caelles; C'S: Srs./Sres. Sánchez, Morales, Figueras,
Labrador; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita, Pozuelo; PP: Sr. Domènech i Sra.
Compte; ERC-MES-MDC-AVANCEM: Sres. Llauradó i Flores; AREUS: Srs. Cervera i Rubio) i 6
abstencions (CUP: Srs./Sres. Llorens, Fernández, Cuadrada, Ciurana, Puig, Reverte).

4. Rendes i Exaccions. Aprovació de la declaració d'interès o utilitat municipal de
diverses obres a efectes de l’ICIO.

"Atès que la GENERALITAT DE CATALUNYA, DEPARTAMENT D'ENSENYAMENT (NIF S-0811001-
G), ha sol·licitat concessió de la bonificació de la quota de l’Impost sobre construccions
instal·lacions i obres, en base a l'establert a l'article 9.1 de l'ordenança fiscal reguladora del
tribut, en relació a les obres de reforma consistents en substitució de generadors tèrmics,
línia de vida i revestiments de façana a l'Institut Salvador Vilaseca, ubicat a l'immoble núm.
12-B, del carrer Misericòrdia, d'aquesta ciutat, obres per a les que ha estat concedida llicencia
segons Decret núm. 2018024397 de 27/07/2018 amb un pressupost d'execució material de
119.019,18€ .  

Atès que la GENERALITAT DE CATALUNYA, DEPARTAMENT D'ENSENYAMENT (NIF S-0811001-
G), ha sol·licitat concessió de la bonificació de la quota de l’Impost sobre construccions
instal·lacions i obres, en base a l'establert a l'article 9.1 de l'ordenança fiscal reguladora del
tribut, en relació a les obres de reforma interior consistents en ampliació d'espais , canvi de
finestres i altres, al CEE Font del Lleó, ubicat a l'immoble núm. 15, del carrer Badalona
d'aquesta ciutat, obres per a les que ha estat concedida llicencia segons Decret núm.
2018024394 de 27/07/2018, amb un pressupost d'execució material declarat  de 109.588,26. 

Atès que l'article 9.1 de l’Ordenança Fiscal núm. 5 reguladora de l’Impost sobre instal·lacions,
construccions i obres estableix.

« Gaudiran d’una bonificació de la quota, pels percentatges que es detallen, les construccions,

instal·lacions o obres que siguin declarades d’especial interès o utilitat municipal pel Ple de la

Corporació, a petició de l’interessat.

Sense perjudici de l’acord que adopti el Ple, es podran considerar obres d’especial interès o utilitat

municipal, les següents:

Aquelles en que els titulars siguin entitats de dret públic, fundacions degudament registrades o

associacions sense finalitat lucrativa i que persegueixin fins d’assistència social.



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

(....)

La declaració d’especial interès o utilitat municipal correspon al Ple de la Corporació i s’acordarà,

prèvia sol·licitud del subjecte passiu, pel vot favorable de la majoria simple dels seus membres,

quan els subjectes passius compleixin els dos requisits següents:

a). Que la construcció, instal·lació u obra correspongui a un ús de caràcter social, cultural, religiós,

o historicoartístic.

(...) «

Atès que l'entitat sol·licitant és una entitat de dret public i que les obres segons consta a
l'expedient corresponent a edificis destinats a centres d'ensenyament públic.

En conseqüència, la Comissió Informativa de Serveis Generals i Econòmics de data 26.11.18
informa favorablement i proposa al Ple l’adopció dels següents acords:

Primer. Declarar d’interès o utilitat municipal a les les obres de reforma consistents en
substitució de generadors tèrmics, línia de vida i revestiments de façana a l'Institut Salvador
Vilaseca, ubicat a l'immoble núm. 12-B, del carrer Misericòrdia, d'aquesta ciutat, als efectes
previstos en l’art. 9 de l’Ordenança Fiscal núm. 5 reguladora de l’Impost sobre construccions
instal·lacions i obres.

Segon. Declarar d’interès o utilitat municipal a les obres de reforma interior consistents en
ampliació d'espais, canvi de finestres i altres, al CEE Font del Lleó, ubicat a l'immoble núm. 15,
del carrer Badalona d'aquesta ciutat, als efectes previstos en l’art. 9 de l’Ordenança Fiscal
núm. 5 reguladora de l’Impost sobre construccions instal·lacions i obres."

EL SR. ENRECH EXPLICA EL TEMA 

Sotmesa la proposta a votació, s'aprova per unanimitat. 

5. Assessoria Jurídica. Ratificació de l'acord de voluntats subscrit entre l'Ajuntament de
Reus, Reus Serveis Municipals S.A, Reus Desenvolupament Econòmic S.A., Reus
Mobilitat i Serveis S.A., Pàrquing Nou Hospital del Camp SL i Pàrquing Palau de Fires SL
en relació amb la gestió dels aparcaments de l'edifici nou Hospital Universitari Sant
Joan de Reus i de l'edifici TECNOPARC de data 19/11/2018.

''Atès que la societat REUS SERVEIS MUNICIPALS, SA, (aleshores, INNOVA Grup d'Empreses
Municipals de Reus, SA,) va efectuar l'any 2006 la corresponent licitació per a la contractació
de la redacció del projecte, direcció d'obra i execució de les obres de construcció del nou
hospital de Reus i del seu aparcament vinculat, i altres prestacions accessòries, entre les
quals la gestió i explotació de l'esmentat aparcament. Aquesta licitació s'adjudicà a la UTE
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DRAGADOS, SA i AGELECTRIC (actualment ABANTIA INSTALACIONES, SA), mitjançant acord del
Consell d'Administració de 15 de novembre de 2006.

Atès que el dia 27 d'abril de 2011, les parts esmentades a l'antecedent anterior formalitzaren
el corresponent contracte d'explotació de l'aparcament referenciat.

Atès que mitjançant escriptura atorgada davant el notari de Reus, Sr. Joaquín Ochoa de Olza
Vidal el dia 18 de maig de 2011 -protocol número 1074-, la UTE adjudicatària cedí a la
societat PARKING NOU HOSPITAL DEL CAMP, SL, el contracte esmentat a l'antecedent segon.

Atès que, per la seva banda, la societat municipal REUS DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC, SA,
va efectuar l'any 2007 la corresponent licitació per a la contractació de la redacció del
projecte, direcció d'obra i execució de les obres de construcció de l'edifici TECNOPARC, així
com l'explotació de l'aparcament subjacent s'adjudicà el concurs públic a l'empresa UTE
Edifici TECNOPARC REUS (constituïda per DRAGADOS, S.A., TAU-ICESA i SURIS, S.A.) mitjançant
acord del Consell d'Administració de 25 de març de 2008 i la formalització del corresponent
contracte el dia 15 de juliol de 2008. La clàusula 8.7 de l'esmentat contracte autoritzava de
forma expressa a la UTE a cedir la gestió i explotació de l'aparcament a la societat IRIDIUM
APARCAMIENTOS, SL, o a la societat que constituís a l'efecte, que se subrogaria en tots els
drets i obligacions de l'adjudicatària.

Atès que el dia 9 d'agost de 2011, es formalitzà un contracte pel qual es materialitzà
l'esmentada cessió i la societat PARKING PALAU DE FIRES, S.L. (constituïda per IRIDIUM
APARCAMIENTOS, S.L.) assumia la gestió i explotació de l'aparcament de l'edifici TECNOPARC.

Atès que l'Ajuntament de Reus, juntament amb les les empreses REUS SERVEIS MUNICIPALS,
REUS DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC, S.A. (aquestes dues en la seva condició de titulars
dels respectius immobles on s'ubiquen els aparcaments més amunt indicats) i amb REUS
MOBILITAT I SERVEIS, S.A. (que desenvolupa l'activitat de gestió i explotació dels aparcaments
públics), s'han reunit els darrers mesos amb els representants de les empreses PARKING
NOU HOSPITAL DEL CAMP, S.L. i PARKING PALAU DE FIRES, S.L., amb la voluntat de potenciar
els aparcaments de l'Hospital i de l'edifici TECNOPARC i, així mateix, ordenar l'aparcament en
superfície al voltant de l'Hospital.

Atès que la societat PARKING NOU HOSPITAL DEL CAMP, S.L., havia interposat un recurs
contenciós administratiu contra l'Ajuntament de Reus pel qual sol·licitava que s'obligués
l'Ajuntament a procurar el cessament immediat de l'aparcament no controlat de vehicles a la
parcel·la EC.2 del Sector H-11, propera a l'Hospital, recurs que fou admès a tràmit pel Jutjat
Contenciós Administratiu número 1 de Tarragona (PA 399/2017)  . 

Atès que en les esmentades reunions, es va elaborar i consensuar un acord de voluntats,
que es va signar el dia passat dia 19 de novembre. L'esmentat acord de voluntats, signat per
aquest Ajuntament i les societats REUS SERVEIS MUNICIPALS, S.A., REUS DESENVOLUPAMENT
ECONÒMIC, S.A., REUS MOBILITAT I SERVEIS, S.A., PARKING NOU HOSPITAL DEL CAMP, S.L. i



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

PARKING PALAU DE FIRES, S.L., estableix un seguit de compromisos diferenciats per a cada
entitat.

Vist l'acord de voluntats, del qual un exemplar consta a l'expedient de referència.

Atès que en virtut de l'esmentat acord de voluntats, i de forma molt sintètica, els
aparcaments ubicats als edificis de l'Hospital de Sant Joan i TECNOPARC, passaran a integrar-
se a la xarxa d'aparcaments municipals de la ciutat; les societats PARKING NOU HOSPITAL
DEL CAMP, S.L. i PARKING PALAU DE FIRES, S.L., subcontracten amb aquesta finalitat,
cadascuna per a l'aparcament que exploten, a través de l'Ajuntament, la societat REUS
MOBILITAT I SERVEIS, S.A., que assumeix la gestió dels esmentats aparcaments, i es duran a
terme també un seguit d'accions per ordenar l'espai d'aparcaments en superfície proper a
l'Hospital. Tot l'esmentat, sens perjudici de la relació generada amb els contractes existents
entre REUS SERVEIS MUNICIPALS, S.A. i PARKING NOU HOSPITAL DEL CAMP, S.L., per a
l'aparcament de l'Hospital, i entre REUS DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC, S.A. i PARKING
PALAU DE FIRES, S.L. per a l'aparcament de l'edifici TECNOPARC.

Atès que els compromisos que preveu l'esmentat Acord de voluntats per part de
l'Ajuntament de Reus són els que seguidament es transcriuen: 

''- Integrar els aparcaments del NOU HOSPITAL UNIVERSITARI SANT JOAN DE REUS i de

l'edifici TECNOPARC a la xarxa d'aparcaments públics municipals de la ciutat de Reus, que

gestiona Reus Mobilitat i Serveis, SA o l'empresa que el substitueixi.

- Autoritzar un nou accés de l'aparcament de l'edifici del NOU HOSPITAL UNIVERSITARI SANT

JOAN DE REUS des de la rotonda principal i la millora de la senyalització, amb tres noves

senyals, amb l'establert en el compromís anterior.

- Ordenar la superfície de la parcel·la EC.2. del Sector H-11 de ''Bellisens Oest'' mitjançant

la implantació i gestió dels aparcaments amb parquímetres i autoritzar l'execució de les

obres i actuacions necessàries per a la corresponent adequació, senyalització i instal·lació

de les màquines expenedores de tiquets, per a l'ús de l'aparcament, per part de REUS

MOBILITAT I SERVEIS, SA.

- Establir les tarifes de l'aparcament regulat de superfície que, com a mínim, serà de 0,50

€/hora i 2 €/dia.

- Evitar els aparcaments incontrolats a la zona per tal que no s'habilitin aparcaments

irregulars i no habilitar en el futur cap nou espai d'aparcament a les parcel·les de propietat

municipal o del seu sector públic situades pròximes del Nou Hospital (diàmetre 1 km) que

no estiguin previstes en el planejament en vigor.
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- Autoritzar el contingut dels contractes de gestió dels aparcaments entre PNHC i PPF amb

REUS MOBILITAT I SERVEIS, S.A., que desenvoluparan els compromisos de la lletra e)

d'aquest acord.''

Atès que l'acord de voluntats comporta la realització dels tràmits per promoure la suspensió
del procediment derivat del recurs contenciós administratiu que PARKING NOU HOSPITAL
DEL CAMP S.L. interposà contra l'Ajuntament i que se seguia en el Jutjat Contenciós
Administratiu número 1 de Tarragona (PA 399/2017). 

Atès que en l'esmentat acord de voluntats es preveu que per tal que sigui vàlid, s'haurà de
sotmetre a aprovació dels òrgans competents, i l'esmentat acord també preveu que les
obligacions derivades de l'esmentat acord, llevat de l'expressada al paràgraf anterior, resten
suspeses fins que el Ple de l'Ajuntament ratifiqui els acords, contractes i pactes assenyalats, i
fixa com a data límit per a aquesta ratificació el proper dia 31 de desembre. L'esmentat acord
també especifica que si no es produeix aquesta ratificació els esmentats acords restaran
sense efecte.

Vist l'acord adoptat pel Consell d'Administració de la societat REUS DESENVOLUPAMENT
ECONÒMIC S.A. en la sessió duta a terme el passat dia 19 de novembre, pel qual s'aprovà
l’acord de voluntats; s'autoritzà a PARKING PALAU DE FIRES S.L., a encomanar, mitjançant la
subcontractació a l’Ajuntament de Reus a través de REUS MOBILITAT I SERVEIS S.A., la gestió
de l’aparcament de l’edifici que l’integrarà a la xarxa d’aparcaments públics municipals de la
ciutat, i s'autoritzà a PARKING PALAU DE FIRES S.L., perquè realitzi les obres indicades als
antecedents d’aquest acord. 

Atès que el Consell d'Administració de la societat REUS MOBILITAT I SERVEIS SA en la sessió
duta a terme el passat dia 19 de novembre, aprovà la proposta de contracte amb PARKING
NOU HOSPITAL DEL CAMP S.L., per a la gestió de l'aparcament de l'Hospital, i la proposta de
contracte amb PARKING PALAU DE FIRES S.L., per a la gestió de l'aparcament de l'edifici
TECNOPARC.

Atès que el dia 20 de novembre, la societat REUS MOBILITAT I SERVEIS S.A. ha formalitzat
sengles contractes per a la gestió dels aparcaments de l'edifici TECNOPARC amb PARKING
PALAU DE FIRES S.L., i de l'Hospital amb PARKING NOU HOSPITAL DEL CAMP S.L. Els
esmentats contractes tenen com a condició suspensiva que l'Ajuntament de Reus aprovi el
contingut dels respectius contractes. Els esmentats contractes preveuen, ambdós, en la seva
clàusula cinquena, un règim de repercussió a Reus Mobilitat i Serveis S.A. de les inversions
realitzades amb la finalitat de poder integrar els respectius aparcaments a la xarxa
d'aparcaments municipals.

Atès que Ajuntament i PARKING NOU HOSPITAL DEL CAMP S.L., presentaren el dia 20 de
novembre en el Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Tarragona la suspensió cautelar
del procediment PA 399/2017 i la suspensió de la vista oral del judici, i el dia 21 s'ha dictat per



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

part del Jutjat decret de suspensió, en la mesura que es valora que aquesta no perjudica
l'interès general. 

Vist el que disposa l'article 1255 del codi civil, en relació a l'autonomia de la voluntat de les
parts en els contractes i els seus límits, i els articles 1583 i següents del mateix text normatiu,
en relació als arrendaments de serveis.

Vist el que disposa l'article 19 de la Llei 1/2000, de 7 de gener, d'enjudiciament civil
(d'aplicació supletòria a manca de regulació expressa en la normativa contenciosa
administrativa), que possibilita les parts d'un procés judicial a disposar de l'objecte i, entre
d'altres, a sol·licitar la suspensió del procés si aquesta no perjudica a l'interès general ni a
tercers.

Vist, així mateix, l'article 74 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora de la jurisdicció
contenciosa administrativa, que possibilita que el recurrent desisteixi del recurs quan no es
produeixi dany contra l'interès públic. 

Per tot l’exposat, i amb el previ dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Generals i
Econòmics, es proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels següents acords:

Primer. Ratificar l'acord de voluntats entre l'Ajuntament de Reus, REUS SERVEIS MUNICIPALS
S.A., REUS DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC S.A., REUS MOBILITAT I SERVEIS S.A., PARKING
NOU HOSPITAL DEL CAMP S.L., i PARKING PALAU DE FIRES S.L., en relació a la gestió dels
aparcaments de l'edifici nou Hospital Universitari Sant Joan de Reus i de l'edifici TECNOPARC,
signat en data 19 de novembre de 2018 i que consta a l'expedient.

Segon. Autoritzar el contingut dels contractes de gestió dels aparcaments entre, d'una banda,
REUS MOBILITAT I SERVEIS S.A., i de l'altra, PARKING NOU HOSPITAL DEL CAMP S.L., per a la
gestió de l'aparcament de l'Hospital, i PARKING PALAU DE FIRES S.L., per a la gestió de
l'aparcament de l'edifici TECNOPARC. 

A tal efecte, s'haurà d'articular, si s'escau, un règim de compensació a REUS MOBILITAT I
SERVEIS S.A. de la repercussió que les esmentades societats limitades li facturin per les
inversions realitzades per tal de poder integrar els respectius aparcaments a la xarxa
d'aparcaments municipals.

Tercer. Instar l'adopció dels acords municipals corresponents per donar compliment als
compromisos municipals adoptats en l'esmentat acord.

Quart. Notificar aquest acord a les parts signants de l'acord de voluntats referenciat al punt
primer del present acord.''
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EL SR. ARZA EXPLICA EL TEMA I ES PRODUEIX DEBAT 

Sotmesa la proposta a votació s'aprova amb 19 vots a favor ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer,
Vilella, Monseny, Arza, Sardà, Enrech, Caelles; C'S: Srs./Sres. Sánchez, Morales, Figueras,
Labrador; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita, Pozuelo; ERC-MES-MDC-AVANCEM:
Sres. Llauradó i Flores; AREUS: Srs. Cervera i Rubio) i 8 vots en contra (CUP: Srs./Sres.
Llorens, Fernández, Cuadrada, Ciurana, Puig, Reverte; PP: Sr. Domènech i Sra. Compte).

SERVEIS DE TERRITORI I URBANISME

6. Gestió Urbanística. Aprovació del nou Text refós del Pla parcial urbanístic del sector
B.8 «Cementiri», promogut per Reus Desenvolupament Econòmic, SA.

"Vist l'acord adoptat pel Ple d'aquest Ajuntament, en sessió de 15 d'abril de 2011, mitjançant
el qual es va aprovar provisionalment el Pla parcial urbanístic del sector B.8 «Cementiri»,
promogut per Gestió Urbanística Pública S.A. a la que per acord del Ple municipal de data 27
d’abril de 2007 se li va atorgar la condició per operar com administració actuant de
l’esmentat sector de planejament.

Atès que en compliment dels acords presos per l'Ajuntament de Reus pel que fa a la
reestructuració de les empreses municipals, la societat Reus Desenvolupament Econòmic
S.A. va absorbir la societat Gestió Urbanística Pública S.A.

Atès que la Comissió Territorial d'Urbanisme de Tarragona, en la sessió de 15 de setembre
de 2011, va acordar suspendre l'aprovació definitiva de l'esmentat pla parcial urbanístic fins a
la presentació d'un text refós que incorporés les diferents prescripcions indicades en el
mateix acord.

Atès que la prescripció de l'acord esmentat relativa a la incorporació de les determinacions
del Pla territorial parcial del Camp de Tarragona pel que fa a la reserva de terrenys per a la
nova línia ferroviària, es va suprimir per resolució del conseller de Territori i Sostenibilitat de
data 17 de juny de 2013, en estimació del requeriment previ a la via contenciosa formulat al
seu dia per per Gestió Urbanística Pública S.A. i ratificat per l'Ajuntament de Reus.

Atès que el Ple de l’Ajuntament, en data 30 d'octubre de 2017, va aprovar el Text refós del Pla
parcial urbanístic del sector B.8 «Cementiri», promogut per Reus Desenvolupament
Econòmic, SA, en compliment del citat acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de
Tarragona, el qual es va lliurar a la Generalitat de Catalunya als efectes de resolució sobre la
seva aprovació definitiva.

Atès que la Comissió Territorial d'Urbanisme del Camp de Tarragona en sessió de 24 de
novembre de 2017, va aprovar definitivament aquest Pla parcial urbanístic, si bé supeditant-
ne la publicació al DOGC i consegüent executivitat a la presentació d'un text refós, verificat



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

per l'òrgan que ha atorgat l'aprovació provisional de l'expedient i degudament diligenciat,
que incorpori les prescripcions següents:

«1.1 Cal perllongar l'estudi conjunt del vial orbital del plànol P 07 fins la superació de la línia del

ferrocarril del Sant Vicenç de Calders a Lleida, així com també cal precisar-ne el grau de

detall en planta i incorporar seccions transversals, de manera que es resolguin els desnivells

generats per la mateixa. El perfil longitudinal de l'extrem nord del carrer de Dolors Sala

Haurà d'anar en sintonia amb la solució representada.

1.2 Cal que els terrenys que conformen la rotonda situada al nord del carrer Dolors Sala passin

a qualificar-se com a sistema viari.

1.3 Cal regular normativament la qualificació del sistema viari, amb la inclusió i el

desenvolupament de cadascuna de les subclaus del mateix. 

1.4 Cal ajustar els càlculs del punt 5 d'avaluació econòmica i del punt 6 del pressupost de les

obres i serveis, a les superfícies de la proposta d'ordenació del Text refós del Pla parcial.

1.5 Cal denominar els terrenys de l'illa situada al nord de l'equipament, com «aparcament»

inclòs dins el sistema viari.

1.6 Cal esmenar l'errada material referent al títol de l'article 16 de la normativa.»

Vist el nou text refós aportat per Reus Desenvolupament Econòmic S.A., en qualitat
d'administració actuant, així com l'informe emès al respecte per l'arquitecta cap de Secció
d'Urbanisme d'aquest Ajuntament, de 23 d'octubre de 2018, pel qual posa de manifest que el
document presentat dóna compliment a l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme del
Camp de Tarragona de 24 de novembre de 2017 i, en conseqüència, l'informa
favorablement. 

Vist l'informe jurídic; atesa la competència prevista a l'article 22.2.c) de la Llei 7/1985, de 2
d'abril, reguladora de les Bases del règim local, i 52.2.c) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28
d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya;
d'acord amb l'establert a la Disposició transitòria sisena del Decret Legislatiu 1/2010, de 3
d'agost, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei d'urbanisme, que remet en aquest cas a
l'establert a l'article 90.3 del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol; i a proposta de la
Comissió Informativa de Serveis de Territori i Urbanisme,  s'acorda:

Primer. Aprovar el nou Text refós del Pla parcial urbanístic del sector B.8 «Cementiri»,
promogut per Reus Desenvolupament Econòmic S.A.
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Segon. Elevar-ho a la Generalitat de Catalunya als efectes de publicació i executivitat de
l’instrument de planejament definitivament aprovat."

EL SR. ARZA EXPLICA EL TEMA 

Sotmesa la proposta a votació, s'aprova amb 17 vots a favor ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer,
Vilella, Monseny, Arza, Sardà, Enrech, Caelles; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita,
Pozuelo; PP: Sr. Domènech i Sra. Compte; ERC-MES-MDC-AVANCEM: Sres. Llauradó i Flores;
AREUS: Srs. Cervera i Rubio) i 10 abstencions (CUP: Srs./Sres. Llorens, Fernández, Cuadrada,
Ciurana, Puig, Reverte; C'S: Srs./Sres. Sánchez, Morales, Figueras,  Labrador).

7. Patrimoni del Sòl. Aprovació de la concessió demanial del solar de propietat
municipal situat al Cr. Antoni Planàs i Marca, 13 per destinar-lo a la construcció d'un
centre de dia i habitatges dotacionals per persones malaltes/afectades d'Alzheimer.

"Atès que l’Ajuntament de Reus considera que la malaltia de l’Alzheimer s’ha convertit en un
dels principals problemes soci-sanitaris de la nostra societat, calculant-se que a Reus hi ha
prop de 4.000 afectats, que augmentarien fins a 7.000 si considerem tota la comarca del Baix
Camp. Conseqüentment, per ajudar a solucionar els efectes que genera aquesta malaltia a
les persones afectades i als seus cuidadors, i en general a tot l’entorn del malalt, l’Ajuntament
col·labora amb les associacions que donen suport i servei als afectats, i a l’entorn personal,
d’aquesta malaltia.

Atès que el Ple municipal en sessió de data 03/06/2016 va aprovar una moció per posar a
disposició un espai municipal per ubicar-hi un centre de dia. Així mateix cal recordar que la
ciutat de Reus -per les actuacions i treball de l’Associació d’Alzheimer de Reus I Baix Camp-
es va convertir, en ciutat pionera en tenir un centre per afectats d'alzheimer acreditat per la
Generalitat de Catalunya.

Atès que mitjançant escriptura davant el notari Sr. Pedro Carrion Garcia de Parada, en data
31.07.2018, núm. 2043 del seu protocol, ha estat constituïda la Fundació Privada Rosa Maria
Vivar, amb la finalitat de lluitar contra l'exclusió social i la precarietat de les persones malaltes
d'Alzheimer, treballant per millorar la seva qualitat de vida i conservar la seva dignitat.

Vist el protocol de data 06.11.2018, entre l’Ajuntament de Reus, l’Associació d’Alzheimer De
Reus i Baix Camp i la Fundació Privada Rosa Maria Vivar, en el qual es va constatar la
voluntat dels atorgants d'establir un marc de relació que possibiliti la cessió d'un espai a
favor de la Fundació Privada Rosa Maria Vivar que li permeti la construcció en breu termini
d'un Centre de Dia per a malalts d'Alzheimer, i més, a mitjà termini d'uns habitatges
dotacionals amb la finalitat d’ampliar les prestacions que ambdues ofereixen a les persones
malaltes d’alzheimer i, en un futur, satisfer requeriments temporals d’habitatge d’aquestes
persones, amb necessitats d’assistència derivada d’aquesta patologia. La proximitat del
Centre de Dia i els habitatges dotacionals podria augmentar les possibilitats d'ús i vida més



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

autònoma, atès que la interconnexió dels dos immobles amplia les possibilitats
d'autonomia i suport reciproc.

Atès que l’Ajuntament de Reus, considerant l'interès públic i la singularitat dels objectius del
protocol abans referit, proposa com a espai susceptible de cessió i que permeti el
compliment i desenvolupament de les finalitats indicades l’immoble situat a l’Av. D’ Antoni
Planàs i Marca, 13, amb ref. cad. 0765209 CF4506F 0001 HF, amb una superfície registral de
4.337,00 m2, inscrita al Registre de la Propietat núm. 1, al volum 1790, llibre 1192, full 187,
finca 53723. Està classificada de sòl urbà amb qualificació d’equipament públic. Lliure de
qualsevol edificació. Aquesta finca fou objecte de la modificació puntual del Pla Especial
Urbanístic d’Equipaments aprovada per la Comissió Territorial del Camp Tarragona, en sessió
de 10/07/18, publicada al DOGC de data 04/10/2018, núm. 7719, relativa a l’ampliació de les
possibles destinacions d’equipament, tot i mantenint l’ús genèric actual sanitari – assistencial.

Atès que per implementar les finalitats referides als paràgrafs precedents, s’ha elaborat el
plec de clàusules jurídiques i econòmico – administratives que regeix la concessió demanial
de l’ús privatiu del solar de propietat municipal situat al c/ Antoni Planàs i Marca, 13, per la
construcció d’un centre de dia i habitatges dotacionals destinats a persones malaltes /
afectades d'alzheimer, per la Fundació Privada Rosa Maria Vivar.  

Per tot l'exposat, considerant l’interès públic per la ciutat, vista la documentació i els informes
incorporats a l'expedient, de conformitat amb l’establert a la Llei 7/85, de 2 d'abril, reguladora
de les bases del Règim Local, a la Llei 33/2003, de 3 de novembre, del Patrimoni de les
Administracions Públiques, D. Leg. 2/20063, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la
Llei municipal i de règim local de Catalunya, i al Reglament de Patrimoni de les entitats locals
de Catalunya, i a proposta de la Comissió Informativa de Serveis de Territori i Urbanisme,
s'acorda: 

Primer. Aprovar el plec de clàusules jurídiques i econòmico – administratives que regeix la
concessió demanial de l’ús privatiu del solar de propietat municipal situat al c/ Antoni Planàs
i Marca, 13, per la construcció d’un centre de dia i habitatges dotacionals destinats a
persones malaltes / afectades d'alzheimer, per la Fundació Privada Rosa Maria Vivar.  

Segon. Adjudicar la concessió demanial de l’ús privatiu del solar de propietat municipal situat
al c/ Antoni Planàs i Marca, 13, de forma directa, a la Fundació Privada Rosa Maria Vivar (NIF
G-55.738.678, constant a l’expedient la resta de dades), amb destí a la construcció d’un centre
de dia i habitatges dotacionals destinats a persones malaltes / afectades d’Alzheimer.
S’adjunta d’annex núm. 1 plànol delimitant les parts del solar destinades a centre de dia i a
habitatges dotacionals. Aquesta concessió demanial s’atorga amb subjecció al plec de
clàusules referit a l’ordinal precedent. 
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La formalització de la concessió es realitzarà de conformitat amb l’establert al plec de
clàusules (25, 26ena, i concordants), facultant indistintament i tant àmpliament com en dret
sigui necessari al Sr. Alcalde i al Regidor delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Sr. Marc Arza Nolla,
per atorgar tots els documents necessaris per aquesta finalitat. 

Tercer. Sotmetre aquests Plecs i aquesta adjudicació, al tràmit d’informació pública per un
termini de 20 dies, per tal que es puguin formular al·legacions. Si no es formula cap
al·legació, els plecs i l’adjudicació s’entendran aprovats definitivament i s’acreditarà
mitjançant certificació de la Secretaria General".
 
EL SR. ARZA EXPLICA EL TEMA I ES PRODUEIX DEBAT 

Sotmesa la proposta a votació, s'aprova per unanimitat. 

SERVEIS A LA PERSONA 

8. Benestar Social. Aprovació del conveni per a l’encàrrec de gestió amb la Generalitat
de Catalunya, mitjançant el Departament de Treball, Afers Socials i Famílies i la
Fundació per a l’Atenció Social per a la prestació del servei de residència assistida per a
gent gran dependent a la localitat (Horts de Miró).

''Atès que l'Ajuntament de Reus és propietari de l'edifici construït al solar situat al carrer Sant
Antoni M. Claret núm. 3, amb referència cadastral 1877802CF4517F0001RS, inscrit al Registre
de la Propietat número 2 de Reus, al volum 758, llibre 345, Full 89 Finca registral número
21.257, inscripció 1a.

Atès que l'Ajuntament de Reus mitjançant decrets número 10241, de 6 de setembre de 2017,
i 12509, de 26 d'octubre de 2017, va concedir a la Fundació per a l'Atenció Social una llicència
d'ús privatiu de determinats espais d'aquest immoble per tal d'ésser destinades a Residència
per a gent gran amb Centre de dia.

Atès que la Fundació per a l'Atenció Social, de composició íntegrament pública, segons
l'article 5 dels seus estatuts, actualitzats per acord del Patronat del dia 12 de maig de 2016 i
elevats a escriptura pública autoritzada pel notari Joaquin Ochoa de Olza Vidal, notari de
l'Il·lustre Col·legi de Notaris de Catalunya, en data 15 de juny de 2016, que té entre d'altres
finalitats fundacionals, la prestació, gestió i promoció de tota classe d'activitats relacionades
amb serveis socials i sociosanitaris, ha equipat les dependències indicades a l'antecedent
segon del present acord, per tal d'ubicar-hi la Residència d'Horts de Miró, inscrita al Registre
d'Entitats, Serveis i Establiments Socials, amb número de registre al S09623, i el Centre de Dia
Horts de Miró, amb número de registre S09624.

Atès que s'ha rebut una proposta de conveni del provinent del Departament de Treball, Afers
Socials i Famílies a formalitzar entre la Generalitat de Catalunya, concretament amb el
Departament de Treball, Afers Socials i Famílies, la Fundació per a l'Atenció Social i aquest



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

Ajuntament per a la prestació del servei de residència assistida per a la gent gran depenent
de la localitat i que regula l'encàrrec on s'estableixen les condicions entre la Fundació per a
l'Atenció Social, depenent de l'Ajuntament de Reus, i el Departament de Treball, Afers Socials
i Famílies per a la prestació del servei de 24 places de residència assistida per a gent gran
ubicades a l'immoble municipal referenciat a l'antecedent segon del present acord.

Atès que és voluntat de les parts subscriure l'esmentat conveni que consta a l'expedient per a
la formalització de l'encàrrec de gestió. Així mateix, en virtut de l'encàrrec que és pretén
aprovar l'Ajuntament de Reus posarà a disposició l'esmentat espai i dotarà a la Fundació per
a l'Atenció Social del títol adient sobre l'immoble, per tal que s'hi presti el servei d'acolliment
residencial per a gent gran a persones grans dependents.

Vist l'informe tècnic emès per la cap de serveis de Serveis socials de data 15 de novembre de
2018. 

Vist l'informe jurídic emès per l'Assessoria Jurídica de l'Ajuntament de Reus de data 16 de
novembre de 2018 que consta a l'expedient, pel qual s’informa que no concorren aspectes
de naturalesa jurídica que impedeixin l’aprovació i formalització del conveni proposat pel
Departament de Treball, Afers Socials i Famílies de la Generalitat de Catalunya.

Vist el que disposa l'article 29 de la Llei 12/2007, d'11 d'octubre, de serveis socials en relació
a les competències dels ens locals en matèria de serveis socials. Vist, així mateix, l'article 31
de l'esmentada Llei que atribueix als municipis la competència per promoure la creació de
centres i serveis corresponents en l'àmbit dels serveis socials especialitzats.

Vist el que preveu l'article 34 i següents del Decret 284/1996, de 23 de juliol, de regulació del
Sistema Català de Serveis Socials.

Vist el que disposa l'article 11 de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de règim del sector public i
l'article 10 de la Llei 26/2010, de 3 d'agost, de règim jurídic i de procediment de les
administracions públiques de Catalunya  que regulen els encàrrecs de gestió.

Vist el que disposa a sensu contrario de l'article 309.2 del Decret 179/1995, de 13 juny, pel
qual s'aprova el Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens locals, del qual en resulta que
la competència per a l'aprovació d'aquest conveni és el Ple de la Corporació.

Per tot l’exposat, i amb el previ dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la Persona,
es proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels següents acords:
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PRIMER: Aprovar el conveni proposat pel Departament de Treball, Afers Socials i Famílies de
la Generalitat de Catalunya per a regular la prestació del servei de residència assistida per a
gent gran dependent a la ciutat de Reus.

SEGON: Notificar l'acord al Departament de Treball, Afers Socials i Famílies de la Generalitat
de Catalunya i a la Fundació  per a l'Atenció Social.''

LA SRA. VILELLA EXPLICA EL TEMA I ES PRODUEIX DEBAT 

Sotmesa la proposta a votació, s'aprova per unanimitat. 

S'absenta de la sessió la Sra. Martínez.

9. Salut Pública. Aprovació de la pròrroga del conveni amb el Departament de Salut de
la Generalitat de Catalunya d’encàrrec de gestió de serveis mínims de salut pública de
competència municipal a l'Agència de Salut Pública de Catalunya.

"Atès que els ens locals, d’acord amb les competències que els atribueixen la Llei 15/1990, de
9 de juliol, d'ordenació sanitària de Catalunya, i la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les
bases de règim local, són competents per a prestar els serveis mínims en matèria de salut
pública.

Atès que l’article 53 de la Llei 18/2009, de 22 d’octubre, de salut pública estableix que els ens
locals poden prestar els serveis mínims de salut pública a què fa referència l'article 52
directament o per qualsevol de les formes de gestió que estableix la legislació de règim local.
Per raons d'eficàcia i en els casos en què els ens locals no disposin dels mitjans humans o
tècnics idonis per a prestar els serveis que els atribueix aquesta llei, poden encarregar la
gestió d'activitats de caràcter material, tècnic o de serveis de llur competència a l'Agència de
Salut Pública de Catalunya. 

Atès que aquest mateix article també preveu que l’encàrrec de gestió s'ha de formalitzar per
mitjà de la subscripció d'un conveni entre l'Agència i l'ens local corresponent.

Atès que l'11 de gener de 2006 es va signar un conveni marc entre el Departament de Salut
de la Generalitat de Catalunya, l'Associació Catalana de Municipis i Comarques i la Federació
de Municipis de Catalunya amb l'objectiu d'establir un marc de relacions que orienti els
vincles i les obligacions a establir en els convenis que els ens locals i l'Agència de Protecció de
la Salut puguin subscriure en relació amb la prestació de serveis de protecció de la salut.

Atès que el 2 de juliol de 2013 es va signar un conveni marc entre l'Agència de Salut Pública
de Catalunya, l'Associació Catalana de Municipis i Comarques i la Federació de Municipis de
Catalunya, per regular la prestació de serveis de salut pública i els seus mecanismes de
seguiment, de conformitat amb el que preveu l'article 53.8 de la Llei 18/2009, de 22
d'octubre, de salut pública.



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

Atès que l'Ajuntament de Reus i el Departament de Salut van signar el 6 d'octubre de 2014 un
conveni d'encàrrec de gestió de prestació de serveis de salut pública a l'Agència de Salut
Pública de Catalunya, l'objecte d'aquest conveni era regular l'encàrrec que realitza
l'Ajuntament per a la prestació dels serveis mínims de salut pública de competència local, el
qual va finalitzar el 31 de desembre de 2017.

Atès que l'Ajuntament de Reus i el Departament de Salut, mitjançant la Secretaria de Salut
Pública han volgut crear un marc de cooperació interadministrativa basat en la col·laboració,
per la qual cosa en data 3 de maig de 2018 es va signar el conveni d'encàrrec de gestió de
prestació de serveis mínims de salut pública de competència municipal a l'Agència de Salut
Pública de Catalunya. 

Atès que l’Ajuntament de Reus considera que és fonamental avançar en la integració dels
serveis públics i aconseguir un millor aprofitament dels recursos humans i materials del
territori per tal d’assegurar la satisfacció de les necessitats presents i futures de la ciutadania.

Atès que per acord del Ple de data 11 de juny de 2018 es va ratificar el conveni signat en data
3 de maig de 2018 entre el Departament de Salut de la Generalitat de Catalunya i
l'Ajuntament de Reus d'encàrrec de gestió de prestació de serveis mínims de salut pública de
competència municipal a l'Agència de Salut Pública de Catalunya.

Vist que el pacte desè del citat conveni estableix una vigència del conveni des de la seva
signatura fins el 31/12/2018, si bé les parts per mutu acord, de forma prèvia a la finalització
de la vigència del conveni, podran acordar de forma expressa la seva pròrroga, per anualitats
successives, fins a un màxim de quatre anys addicionals.

Vista la comunicació del Departament de Salut de la Generalitat de Catalunya de data 13 de
novembre de 2018 referent a la voluntat de prorrogar el citat conveni per un any més, fins el
31 de desembre de 2019.

Vist l’informe emès pel Coordinador de Salut Pública en data 19 de novembre de 2018, pel
qual s’informa favorablement a la pròrroga del conveni. 

Vist l'informe jurídic de data 20 de novembre de 2018.

Vist l’establert a l’art. 11 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim jurídic del sector públic i
l’article 10 de la Llei 26/2010, de 3 d’agost, de règim jurídic i de procediment de les
administracions públiques de Catalunya.
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Atès que en virtut del que disposa l’article 309 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels
ens locals, la competència per a l’aprovació de la pròrroga de l'esmentat conveni
correspondria al Ple de la corporació.

Per tot l’exposat, i amb el previ dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la Persona
de data 26 de novembre de 2018,  el Ple de la Corporació ha adoptat els següents acords :

Primer. Aprovar la pròrroga del conveni entre el Departament de Salut de la Generalitat de
Catalunya i l’Ajuntament de Reus d’encàrrec de gestió de prestació de serveis mínims de salut
pública de competència municipal a l'Agència de Salut Pública de Catalunya, en els termes
que consta a l’expedient de referència, fins el dia 31 de desembre de 2019.

Segon. Donar trasllat d’aquest acord al Departament de Salut de la Generalitat de Catalunya,
als efectes pertinents".

LA SRA. LLAURADÓ EXPLICA EL TEMA I ES PRODUEIX DEBAT 

Sotmesa la proposta a votació, s'aprova per unanimitat. 

S'incorpora a la sessió la Sra. Martínez. 

PROPOSTES DELS GRUPS MUNICIPALS 

El Sr. Pellicer informa que segons el que es va acordar a la Junta de Portaveus les propostes
núm. 10 i núm. 12 es tractaran conjuntament i que posteriorment es farà votació separada
de les mateixes. 

10. Proposta del Grup municipal del PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA –
CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) per tal d'instar al Departament de Salut a
reconèixer l'atenció primària com el veritable eix del sistema sanitari públic.

L'alcalde anuncia que en relació a aquest punt de l'ordre del dia hi ha una esmena
presentada pels grups municipals del PARTIT DEMÒCRATA (PdeCAT)-CiU, ERC-MES-MDC-
AVANCEM, i ARA REUS (AREUS), la qual ha estat acceptada i per tant, es sotmet la
proposta a la consideració del Ple amb ella inclosa.

"Tal com ha reiterat l’OMS, en la seva conferència del passat mes d’octubre per commemorar
el 40è aniversari de la Declaració d’Astanà, disposar d’una Atenció Primària efectiva i de
qualitat és una garantia necessària per a la viabilitat i sostenibilitat de qualsevol sistema
sanitari.

L’Atenció Primària és la columna vertebral del sistema, però les retallades del Govern de la
Generalitat han comportat un finançament deficient. 



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

Els darrers anys s’han perdut més de 1.000 professionals i no es cobreixen les jubilacions.
Això ha portat al fet que el temps d’espera de la ciutadania per rebre atenció estigui avui per
sobre dels 5 dies -i, en la majoria dels casos, entre dues i tres setmanes-, quan el temps
d’espera per ser atès no hauria de ser superior a 48 hores.

A més, aquesta manca de personal i l’increment de pacients han fet reduir el temps de visita
per sota dels 8 minuts, quan hauria de ser de 12 minuts, tal com estan reivindicant els i les
professionals així com les societats científiques. Hem de tenir present que l'envelliment de la
població fa que hi hagi pluripatologies i major complexitat en les malalties i, per tant, cal més
temps d'atenció.

A la Primària és on més jubilacions anticipades es donen, rotacions i canvis de CAP per part
dels i les professionals cremats. A aquesta realitat hi hem d’afegir també que en 7 anys han
perdut un 30% del seu sou i la precarietat laboral i la no conciliació estan a l’ordre del dia. 

És per això que més de 5.700 professionals de l’Atenció Primària, entre metges de família,
pediatres i ginecòlegs, van ser cridats a la vaga entre els dies 26 i 30 de novembre. La
mobilització és l’única resposta que els hi han deixat davant l’immobilisme de l’ICS (Institut
Català de la Salut), que reconeix els problemes, però no ofereix cap alternativa ni proposta
de solució.

Els i les professionals que han aguantat el sistema durant tots els anys de retallades i han
lluitat per donar la millor assistència ja estan tips de copets a l’esquena. Aquesta vaga,
convocada pel sindicat Metges de Catalunya, té el suport de CAMFIC, Marea Blanca, altres
sindicats i dels i les professionals d’infermeria, que també plantegen mobilitzacions en
relació a demandes pròpies d’aquest col·lectiu.

Davant d’aquesta situació el Grup Municipal del PSC a l’Ajuntament de Reus proposa l’adopció
dels següents acords:

Primer. Instar el Govern de la Generalitat a reconèixer l’Atenció Primària i Comunitària com el
veritable eix del sistema sanitari públic, donant-li el pes que necessita en el pressupost del
departament de Salut per arribar progressivament a un mínim del 20% del pressupost.

Segon. Instar el departament de Salut i, específicament, la Gerència de l’ICS a una negociació
efectiva amb tots els col·lectius que treballen en l’Atenció Primària, que pateixen l’impacte de
les males condicions laborals i la pèrdua de dignitat de la tasca assistencial.

Tercer. Manifestar l'acord en el motiu de les mobilitzacions que es convoquin per reivindicar
millores assistencials, de canvis en les estructures organitzatives i millores econòmiques i
laborals, que hauran de repercutir en la bona qualitat assistencial en l’atenció primària.
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Quart. Traslladar aquests acords al departament de Salut de la Generalitat de Catalunya, als
grups polítics del Parlament de Catalunya, a la Federació de Municipis de Catalunya i a
l’Associació Catalana de Municipis.

EL SR. MARTÍN EXPLICA LA PROPOSTA I ES PRODUEIX DEBAT 

Sotmesa la proposta a votació, s'aprova amb 21 vots a favor ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer,
Vilella, Monseny, Arza, Sardà, Enrech, Caelles; C'S: Srs./Sres. Sánchez, Morales, Figueras,
Labrador; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita, Pozuelo; PP: Sr. Domènech i Sra.
Compte; ERC-MES-MDC-AVANCEM: Sres. Llauradó i Flores; AREUS: Srs. Cervera i Rubio) i 6
abstencions ( CUP: Srs./Sres. Llorens, Fernández, Cuadrada, Ciurana, Puig, Reverte).

El Sr. Pellicer informa que segons el que es va acordar a la Junta de Portaveus les propostes
núm. 11 i núm. 13 es tractaran conjuntament i que posteriorment es farà votació separada
de les mateixes. 

11. Proposta del Grup municipal del PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA –
CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) per tal d'instar al Departament d'Ensenyament a
aturar els treballs d'elaboració i aprovació del Decret de menjadors.

"El menjador escolar ha de deixar de ser considerat un servei o una prestació
complementària per passar a ser reconegut com un ESPAI EDUCATIU. L’espai educatiu del
migdia forma part del concepte d’educació en tota la seva dimensió i, per tant, és part
inherent del sistema educatiu. Cada administració, i també la comunitat educativa, han
d’assumir les seves competències i responsabilitats.

L’impacte directe en el creixement, la socialització i l’educació en una alimentació saludable i
equilibrada dels infants, i molt especialment per aquells i aquelles alumnes de famílies més
vulnerables, és molt important. Cal tenir present que un 30% del temps que els infants
passen a l’escola, ho fan al menjador.

El menjador escolar ha de ser de caràcter universal, no obligatori, com a mínim en tota
l’etapa d’ensenyaments obligatoris (3-16 anys), garantint l’equitat perquè cap alumne pugui
quedar exclòs per motius econòmics. I ha d’estar vinculat i plantejat també des del Projecte
Educatiu de Centre, establint els mecanismes de coordinació necessaris per garantir la seva
efectivitat.

L’administració educativa és l’administració competent i responsable de garantir el bon
funcionament de l’espai educatiu del migdia. I ha de fer-ho amb el finançament
corresponent, podent cercar altres actors que gestionin, i amb la planificació, la programació
i les garanties professionals adients, tant les que tenen a veure amb l’alimentació com les
que tenen a veure amb l’educació de l’esbarjo, el descans i el lleure. I ho ha de fer atenent les
ràtios màximes de nombre d’alumnes que permetin una bona atenció de l’alumnat.



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

L’espai educatiu del migdia té un clar interès públic i, per tant, la seva gestió ha d’assegurar
els principis de la contractació pública. Els centres educatius han de comptar amb les
condicions per afrontar una contractació pública d’aquesta naturalesa, i ha de tenir la
possibilitat d’encarregar-ho a les associacions de pares i mares, com a entitats directament
lligades als centres educatius, garantint un servei de qualitat per preservar la funció
educativa del menjador escolar.

El Parlament de Catalunya, durant el darrer debat de Política General, i el conjunt de la
comunitat educativa han instat al Departament d’Ensenyament de la Generalitat a aturar els
treballs d’elaboració i aprovació del seu projecte de Decret de menjadors escolars, fet
d’esquena als agents educatius i els grups parlamentaris.

Des del Grup Parlamentari Socialista -Units per Avançar vàrem presentar una interpel·lació,
el 18 de maig de 2017, exigint la presentació d’un esborrany de Decret que comptés amb el
treball i el consens de totes les parts implicades.

Acords: 

Primer. Instar el Govern a aturar l’actual esborrany i iniciar una nova proposta des del
consens, escoltant la veu de les AMPES, direccions de centres i ajuntament, amb l’objectiu de
cercar un nou marc regulador integral de l’espai del migdia-menjador.

Segon. Reconèixer, en el nou decret, el servei de menjador com a servei troncal dins el
sistema educatiu, de caràcter universal, no obligatori, integrat en el projecte educatiu i en els
ensenyaments obligatoris.

Tercer. Dotar el servei de menjador escolar de professionals específics, per garantir un servei
veritablement inclusiu i capaç d’atendre adequadament l’alumnat NEE pel pròxim curs
2019/20.

Quart. Abordar una reforma del model de contractació pública, d’acord amb la normativa
europea, que prioritzi la qualitat del servei.

Cinquè. Treballar per trobar la fórmula legal o l’acord polític amb tots els consells comarcals i
la comunitat educativa per fer possible que les AMPES i AFES que ho desitgin, i complint amb
els principis assenyalats, puguin continuar fent una gestió directa del servei de menjador
escolar, amb l’aprovació del consell escolar de centre, fins que s’aprovi un nou marc
regulador de consens amb la comunitat educativa.
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Sisè. Recuperar el servei de menjador als instituts i plantejar, en el marc de debat sobre
reforma horària, l’avançament de l’horari de menjador a la secundària d’acord amb criteris
de salut dels joves.

Setè. Traslladar aquests acords al Departament d’Ensenyament de la Generalitat de
Catalunya, als grups polítics del Parlament de Catalunya, a la Federació de Municipis de
Catalunya, a l’Associació Catalana de Municipis i a la Coordinadora SOS menjadors."

EL SR. MARTÍN EXPLICA LA PROPOSTA I ES PRODUEIX DEBAT 

Sotmesa la proposta a votació, s'aprova per unanimitat. 

12. Proposta del Grup municipal del Partit Popular (PP) de suport a iniciatives de
millora d'atenció primària i suport institucional al personal sanitari a Catalunya.

"Les contínues reivindicacions per mancances del sistema sanitari català ja són denou el
focus mediàtic perquè la Generalitat de Catalunya, no desenvolupa la gestió publica sanitària
com a prioritat d´acció de govern.

Catalunya té competència plena en el marc jurídic de l´Estatut d´Autonomia de 8 de
desembre del 1979 (LO4/1979) i posterior modificació l´any 19 de juliol de 2006 (LO6/2006)
on s'especifica:

Títol IV Competències:

"Articulo 162:

• Sanidad, salud publica, ordenanción farmaceutica y productos farmaceuticos:

Punto 1. Corresponde a la Generalidad de Cataluña, en materia de sanidad y salud publica,
la competencia exclusiva sobre la organización y funcionamiento interno, la evaluación, la
inspección y el centro de servicios y establecimientos sanitarios."

Catalunya des del 2007, el sector públic sanitari català ha perdut 1.094 professionals dels
quals son «900 metges» i a data d´avui reivindiquen recuperar la plantilla anterior a les
retallades executades pel Govern de la Generalitat que es qui ha de vetllar per al compliment
de la viabilitat del sistema sanitari català sense posar en risc els llocs de treball, i la qualitat
d'atenció sanitària als diferents territoris i Reus no és l'excepció.

Els metges denuncien la sobrecàrrega, falta de mitjans i una precarització d'atenció metge–
pacient com d'altres vulneracions de drets del pacient i del personal sanitari que ha quedat
pales i constatat de nou per «la no acció política de millora sanitària del govern de la
Generalitat de Catalunya». El que reclamen no son tan millores salarials si no més
assistencials, després de deu anys de contínues retallades.



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

En aquest sentit la resposta plantejada del govern de la Generalitat de Catalunya és un acord
de mínims oblidant la prioritat assistencial i de qualitat i les diferents condicions en les seves
funcions que a data d'avui no són les més adequades. 

Per tots aquests motius el Partit Popular presenta aquesta Proposta amb els següents
acords:

Primer. El Ajuntament de Reus reconeix la tasca dels professionals que presten servei al
sistema sanitari públic català i defensa la qualitat assistencial metge-pacient en les
condicions òptimes establertes en el marc competencial català.

Segon. Instar al Departament de Salut i al Govern de la Generalitat perquè porti a terme les
accions necessàries amb la dotació de recursos materials i humans per l'adequació
d'equipaments i la millora de les condicions de treball dels professionals.

Tercer. Instar al Departament de Salut i al govern de la Generalitat a la reforma i planificació
dels recursos dedicats a l'atenció primària, establint una millora de la capacitat de resposta,
reduint les llistes d’espera i dotant de mitjans als professionals per donar un servei de
qualitat.

Quart. Instar al Departament de Salut i al Govern de la Generalitat que es consideri el paper
de les oficines de farmàcia, distribuïdes per tot el territori com a part integrant del sistema
de salut publica.

Cinquè. Comunicar els acords als sindicats CCOO, UGT SATSE, USITAC i Metges de Catalunya,
grups parlamentaris del Parlament de Catalunya, al Departament de Salut i al govern de la
Generalitat de Catalunya.

EL SR. DOMÉNECH EXPLICA EL TEMA I ES PRODUEIX DEBAT 

Sotmesa la proposta a votació, s'aprova amb 21 vots a favor ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer,
Vilella, Monseny, Arza, Sardà, Enrech, Caelles; C'S: Srs./Sres. Sánchez, Morales, Figueras,
Labrador; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita, Pozuelo; PP: Sr. Domènech i Sra.
Compte; ERC-MES-MDC-AVANCEM: Sres. Llauradó i Flores; AREUS: Srs. Cervera i Rubio) i 6
abstencions ( CUP: Srs./Sres. Llorens, Fernández, Cuadrada, Ciurana, Puig, Reverte).

13. Proposta del Grup municipal CANDIDATURA D’UNITAT POPULAR (CUP) per donar
suport a la iniciativa de l'organització "SOS MENJADORS".
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"L’espai del migdia als centres educatius representa un terç de la jornada diària. Un temps
prou ampli i amb grans potencialitats pedagògiques que l’àmbit educatiu encara no ha
abordat integralment. Actualment la qualitat educativa de l’espai del migdia depèn de les
dinàmiques i iniciativa de cada centre. En alguns s’intenta integrar aquest espai en el projecte
educatiu, malgrat que no hi hagi presència física de l’equip de mestres, però en què s’acorden
unes línies educatives d’actuació amb l’AMPA/AFA i el monitoratge contractat. En altres
centres, la diferència entre l’espai lectiu i el del migdia és més evident. Fins el dia d’avui el
Departament d’Ensenyament encara no ha encarat aquesta manca d’atenció pedagògica al,
desafortunadament anomenat, servei de menjador.

Un terç de la jornada educativa que precisa urgentment ser tractat com a temps educatiu,
sota la tutela del Consell Escolar del centre. Un espai de migdia d’accés universal i, per tant,
també gratuït, però no obligatori. Una aposta clara per facilitar el dret a l’educació pública
sense copagaments, on l’alimentació a càrrec de l’administració sigui veritablement de
qualitat i garantint l’atenció educativa.

Així doncs, un temps de migdia on es podrien treballar tres aspectes prou
transcendents:l’alimentació, els valors humans i la democràcia.

L’alimentació saludable lligada a factors de sostenibilitat que impliqui utilitzar productes de
proximitat i de temporada, que a l’hora doni feina als productors i a les productores properes
al centre educatiu i que clarament demostrin tècniques vinculades a l’ecologia. Una
alimentació saludable basada en una dieta mediterrània que reforci l’educació d’hàbits de
salut que ajudin a prevenir i reduir la incidència de malalties com l’obesitat, la diabetis o les
afectacions cardiovasculars, etc.

Els valors humans lligats a un treball pedagògic que promogui la inclusió de qualsevol
alumna i alumne, inclosos aquells amb necessitats educatives especials que puguin precisar
personal de suport educatiu, a la diversitat i interculturalitat alimentària i social, a la
tolerància i el respecte vers els altres i, en definitiva, tots aquells valors que facilitin la
construcció d’una societat millor.

I la democràcia, començant pel funcionament democràtic del CEC, òrgan on la comunitat
educativa ha de ser representada de forma equilibrada, qui ha de decidir, d’entre moltes
altres qüestions, de quina manera es gestiona el temps de migdia al seu centre educatiu.

La proposta del nou Decret de menjadors que està elaborant el Departament d’Ensenyament
de la Generalitat de Catalunya i que ha fet arribar a la comunitat educativa en forma
d’esborrany, no només no inclou de manera integral l’espai de migdia, sinó que simplement
es limita a regular el sistema d’externalització dels menjadors a través de concursos públics,
deixant fora la capacitat del centre de decidir autònomament, si vol que siguin les famílies
del centre les que gestionin part del temps del migdia (com fins ara fan a molts centres
educatius, com a entitat privada sense ànim de lucre que utilitza un equipament públic). 

Per tot això portem els següents acords a votació per part del Ple:



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

Instar el Departament d’Ensenyament a aturar els treballs d’elaboració i aprovació del Decret
de menjadors en els termes que recull l’actual esborrany, per obrir un nou cicle de debat
sincer amb la comunitat educativa, amb l’objectiu de crear consensuadament un nou marc
regulatiu integral de l’espai del migdia.

Instar el Departament d’Ensenyament a trobar la fórmula legal o acord polític amb tots els
Consells Comarcals per fer possible que les AMPA/AFA que ho desitgin i tinguin el suport del
seu Consell Escolar de Centre, puguin continuar fent una gestió directa del menjador escolar
fins que s’aprovi un nou marc regulatiu de consens amb la comunitat educativa.

Traslladar els acords d’aquest Ple al Departament d’Ensenyament, al Consell Comarcal i a tots
els centres educatius de titularitat pública del municipi a través del representant de
l’ajuntament en els respectius Consells Escolars de Centre I al Consell Escolar Municipal."

LA SRA. LLORENS EXPLICA EL TEMA I ES PRODUEIX DEBAT 

Sotmesa la proposta a votació, s'aprova per unanimitat. 

MOCIONS DELS GRUPS MUNICIPALS 

14. Moció del Grup municipal CIUTADANS–REUS (C’S) per tal de proporcionar locals
d'assaig a les bandes de cornetes i tambors de Reus.

L'alcalde anuncia que en relació a aquest punt de l'ordre del dia hi ha una esmena
presentada pels grups municipals del PARTIT DEMÒCRATA (PdeCAT)-CiU, ERC-MES-MDC-
AVANCEM, i ARA REUS (AREUS), la qual ha estat acceptada i per tant, es sotmet la
proposta a la consideració del Ple amb ella inclosa.

"Este 2018 Reus es "Ciutat de la Música". El equipo de gobierno decidió celebrar este evento
a lo largo de todo este año, con el principal objetivo de "poner en valor la actividad musical
que se hace en Reus, en el Camp de Tarragona y en todo el país", tal y como se explica en la
página web oficial de dicho evento. 

"Reus Ciutat de la Música" es un proyecto que pretende llevar la música a cualquier lugar de
la ciudad y acercar los diferentes estilos y propuestas a todo tipo de públicos. Desde
Ciudadanos, compartimos esta voluntad y defendemos que la música es un valor y un activo
cultural que debe potenciarse y revalorizarse.

Paradójicamente, Ciudadanos ha tenido conocimiento de que, pese a la gran celebración
entorno a la música que se está llevando a cabo este año, hay un sector del tejido musical de
nuestra ciudad que lleva años y años sufriendo de unas carencias que parece que el equipo
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de gobierno no ha querido o no ha tenido interés en solucionar. Estamos hablando de las
diferentes bandas de cornetas y tambores de Reus, que no disponen de un espacio cubierto
y cerrado para poder ensayar.

Los concejales de Ciudadanos hemos podido hablar con representantes y miembros de
algunas de estas bandas de música, que nos han explicado que llevan toda la vida ensayando
a la intemperie, algunas en solares de diferentes zonas y polígonos de Reus, otras en patios
de centros cívicos, ya que estas entidades no pueden costear el precio de un local. Según han
manifestado, en muchas ocasiones tienen que suspender los ensayos a causa del frío o la
lluvia, y las bandas que ensayan en solares ni tan solo disponen de servicios como la
electricidad, agua o lavabos. 

Por ello, se ven obligados a ensayar en unas condiciones muy precarias, sobre todo si
tenemos en cuenta que muchos de los componentes de estas bandas son niños. Además,
algunas de estas entidades tampoco tienen ningún local o espacio en el que poder guardar
de forma segura sus instrumentos musicales y otro material relacionado con su actividad.

Si queremos que Reus sea una gran "Ciutat de la Música" este 2018, empecemos por tratar
dignamente a los músicos de las bandas de cornetas y tambores de nuestra ciudad. Para
poner en valor la música de Reus, parece paradójico programar mil y una actuaciones
musicales en un proyecto que cuenta con un presupuesto de unos 350.000 euros, y luego
mirar hacia otro lado cuando se trata de los problemas de las bandas que llevan décadas
tocando y ensayando en Reus en unas condiciones lamentables. 

Con ello, corremos el riesgo de que personas con talento que ejercen su actividad musical en
nuestra ciudad, se vayan a otros municipios donde sus consistorios sí les ofrezcan unas
condiciones dignas para poder ensayar y tocar.

Por todo lo expuesto, el Grupo Municipal de Ciudadanos propone adoptar los siguientes
acuerdos: 

Primero. Que el equipo de gobierno de Reus se reúna con representantes de las diferentes
bandas de cornetas y tambores de la ciudad para conocer de primera mano sus necesidades
y reivindicaciones. 

Segundo. Que el Ayuntamiento de Reus proporcione, en la medida de las posibilidades y la
disponibilidad, los locales adecuados para que las bandas de cornetas y tambores de Reus
que ensayan a la intemperie puedan realizar en ellos sus ensayos y para que las bandas que
así lo necesiten puedan guardar de forma segura sus instrumentos musicales y otro material
relacionado con su actividad."

EL SR. SANCHEZ EXPLICA LA MOCIÓ I ES PRODUEIX DEBAT 



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

Sotmesa la proposta a votació, s'aprova amb 21 vots a favor ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer,
Vilella, Monseny, Arza, Sardà, Enrech, Caelles; C'S: Srs./Sres. Sánchez, Morales, Figueras,
Labrador; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita, Pozuelo; PP: Sr. Domènech i Sra.
Compte; ERC-MES-MDC-AVANCEM: Sres. Llauradó i Flores; AREUS: Srs. Cervera i Rubio) i 6
abstencions ( CUP: Srs./Sres. Llorens, Fernández, Cuadrada, Ciurana, Puig, Reverte).

INTERVENCIÓ DEL SR. PELLICER 

S'absenta de la sessió el Sr. Morales. 

15. Moció del Grup municipal CANDIDATURA D’UNITAT POPULAR (CUP) per a fer front a
la pobresa energètica.

"Abans de començar és important dimensionar els conceptes. De la mateixa manera que el
concepte exclusió social té un objectiu d’homogeneïtzar i simplificar realitats diferents i
complexes, quan parlem de pobresa energètica, la casuística és similar. Si una persona o
família no pot fer front a la despesa de subministrament energètic, s’intueix que no podrà
gaudir d’una bona alimentació, d’un habitatge en condicions dignes ni assumir despeses
vitals com el dentista o portar el cotxe al mecànic.

Aquests condicionants comporten unes conseqüències físiques, socials i emocionals que
queden en segon terme en el moment que només parlem de pobresa energètica. L’ús
conceptual pot ser interessant a l’hora de reforçar la visualització però perillós quan
simplifica una complexa realitat.

Cal insistir que les polítiques socials han de servir per deixar de necessitar-les i no només per
situacions d’emergència. En altres paraules, necessitem unes polítiques socials actives, que
persegueixin la pobresa per eliminar-la i no comportin una burocratització excessiva.
L’experiència ens diu que l’excés de protocols, tràmits i condicions serveixen per limitar
l’accés a les ajudes i prestacions. De nou es demostra que els interessos i beneficis d’uns
quants van per davant de les necessitats de la majoria.

I això, per sort o per desgràcia, té dades que ho certifiquen: amb l’1,3% dels beneficis de les
grans empreses dels sector energètic, és suficient per pagar totes les factures de les
persones i famílies en situació de vulnerabilitat. 

Ens trobem davant d’un conflicte d’interessos. Les partides socials formen part d’un pervers
equilibri pressupostari on es disputen percentatges amb d’altres partides relacionades amb
objectius electorals com subvencions desproporcionades i actuacions urbanístiques o de
promoció de ciutat.
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Per tots aquests motius, des de la Candidatura d’Unitat Popular de Reus, proposem els
següents acords: 

Primer. Creació de la figura ‘agent energètic’: haurà de ser capaç de supervisar costos i
consums energètics, proposar la realització de petites inversions per la millora energètica,
diagnosticar i fer el seguiment d’un programa de bones pràctiques en l’ús de les
instal·lacions, controlar el confort i correcte funcionament de les instal·lacions, definir
operacions de manteniment en elements constructius relacionats amb el consum energètic,
conèixer el mercat energètic i la seva normativa legal, així com els ajuts o els mecanismes de
finançament, etc.

Segon. Fer una campanya de difusió sobre l’aplicació de la llei 24/2015 perquè els veïns i
veïnes de Reus coneguin els seus drets i recursos disponibles.

Tercer. Eliminar els dos anys d’empadronament al municipi per poder accedir als recursos i
prestacions relacionades amb la pobresa energètica.

Quart. Fer una formació als treballadors i treballadores municipals que facin atenció social.

Cinquè. En la mesura del possible, deixar de treballar amb aquelles grans empreses que no
compleixen els protocols establerts i buscar alternatives que compleixin una sèrie de
paràmetres relacionats amb l’'economia social i la comercialització i producció d'energies
100% renovables.

Sisè. Presentar un informe als diferents grups municipals amb una relació quantitativa i
qualitativa de les demandes realitzades pels veïns i veïnes de Reus en relació al
subministrament energètic, els recursos tècnics i jurídics que s’utilitzen per fer front a les
diferents demandes en qüestió i la relació i respostes de les empreses productores i
comercialitzadores.

Setè. Redactar un nou pla estratègic de beques/subvencions/ajuts".

EL SR. FERNANDEZ EXPLICA LA MOCIÓ I ES PRODUEIX DEBAT 

S'absenta de la sessió el Sr. Domènech 

A petició dels grups municipals es fa votació separada dels punts de la moció.

Sotmes a votació el punt primer es rebutjat amb 10 vots a favor (CUP: Srs./Sres. Llorens,
Fernández, Cuadrada, Ciurana, Puig i Reverte; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita i
Pozuelo) i 15 vots en contra ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer, Vilella, Monseny, Arza, Sardà,
Enrech i Caelles; C'S: Srs./Sres. Sánchez, Figueras, Labrador; PP: Sra. Compte; ERC-MES-MDC-
AVANCEM: Sres. Llauradó i Flores;  AREUS: Srs. Cervera i Rubio).



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

Sotmès a votació el punt segon  s'aprova per unanimitat. 

Sotmes a votació el punt tercer es rebutjat amb 10 vots a favor (CUP: Srs./Sres. Llorens,
Fernández, Cuadrada, Ciurana, Puig i Reverte; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita i
Pozuelo) i 15 vots en contra ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer, Vilella, Monseny, Arza, Sardà,
Enrech i Caelles; C'S: Srs./Sres. Sánchez, Figueras, Labrador; PP: Sra. Compte; ERC-MES-MDC-
AVANCEM: Sres. Llauradó i Flores;  AREUS: Srs. Cervera i Rubio).

Sotmès a votació el punt quart s'aprova per unanimitat. 

Sotmes a votació el punt cinquè es rebutjat amb 10 vots a favor (CUP: Srs./Sres. Llorens,
Fernández, Cuadrada, Ciurana, Puig i Reverte; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita i
Pozuelo) 12 vots en contra ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer, Vilella, Monseny, Arza, Sardà,
Enrech i Caelles; PP: Sra. Compte; ERC-MES-MDC-AVANCEM: Sres. Llauradó i Flores; AREUS:
Srs. Cervera i Rubio) i 3 abstencions (C'S: Srs./Sres. Sánchez, Figueras,  Labrador).

Sotmès a votació el punt sisè s'aprova per unanimitat. 
 
Sotmes a votació el punt setè s'aprova amb 21 vots a favor ((PdeCAT)-CiU: Srs./Sres. Pellicer,
Vilella, Monseny, Arza, Sardà, Enrech i Caelles; CUP: Srs./Sres. Llorens, Fernández, Cuadrada,
Ciurana, Puig i Reverte; PSC-CP: Srs./Sres. Martín, Martínez, Guaita i Pozuelo; ERC-MES-MDC-
AVANCEM: Sres. Llauradó i Flores; AREUS: Srs. Cervera i Rubio) 3 vots en contra ( C'S:
Srs./Sres. Sánchez, Figueras,  Labrador) i 1 abstenció ( PP: Sra. Compte).

Assumptes sobrevinguts, si s'escau. 

No n'hi ha. 

S'incorpora a la sessió el Sr. Domènech. 

Precs i preguntes.
  
Pregunta que presenta el Sr. Figueras del Grup municipal CIUTADANS–REUS (C’S)
referent a la declaració de béns dels càrrecs electes publicada en la web de la
transparència. 

"El 30 de juny del 2015 va entrar en vigor la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de
Transparència, accés a la informació pública i bon govern. El contingut d'aquesta Llei és
d'aplicació a les Corporacions Locals, tal com s'estableix al seu article 3.1.a).
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Aquesta llei indica que la transparència en l'activitat pública té la consideració de "pilar bàsic
del seu funcionament" i determina d'una manera molt clara els diversos continguts sotmesos
a l'obligació de transparència. A tal efecte, es crea l'eina del "Portal de la Transparència" com
a instrument bàsic i general per facilitar a la ciutadania la informació de forma integrada de
totes les administracions públiques. Aquest portal es configura com una plataforma
electrònica de publicitat a Internet, que permet l'accés a tota la informació disponible i que
conté els enllaços amb les seus electròniques de les administracions i entitats integrades.

D'entre la informació sotmesa al règim d'obligada transparència, la Llei fa expressa menció al
seu article 11.1.b) a les "retribucions, indemnitzacions i dietes, les activitats i els béns dels
membres del Govern, dels alts càrrecs de l'Administració pública i del personal directiu dels
ens públics, les societats, les fundacions i els consorcis". El Grup Municipal de Ciutadans ha
consultat el Portal de Transparència de l'Ajuntament de Reus i ha comprovat que a l'apartat
de "Registre de béns i activitats dels càrrecs electes" apareix un llistat amb informació
referent als béns de tots els regidors de l'Ajuntament de Reus, tant del govern com de
l'oposició. 

No obstant això, aquestes dades estan incompletes, ja que falten informacions com ara les
activitats econòmiques que duen a terme els regidors, el total dels saldos dels seus comptes
corrents o la identificació dels béns dels quals en són propietaris cadascun. A més, tampoc
apareixen en la llista publicada la Sra. Montserrat Flores, que precisament és la regidora de
Transparència, ni cap alt càrrec o personal directiu de l'Ajuntament. 

Per tot això, el Grup Municipal de Ciutadans formula les següents preguntes: 

a) Per què no s'ofereix al Portal de Transparència de l'Ajuntament de Reus, tal com fixa la Llei
19/2014, la següent informació?: 

La relativa a les activitats dels membres del govern local.
Els saldos dels comptes corrents i dipòsits bancaris dels membres del govern.
Una informació més detallada dels béns immobles, que inclogui com a mínim el carrer, ciutat
i valor cadastral.
La informació relativa a les activitats i els béns dels alts càrrecs de l'Ajuntament i del personal
directiu dels ens públics, les societats municipals, les fundacions i els consorcis municipals.

b) Té previst l'equip de govern actualitzar i completar la informació publicada a l'apartat de
"Registre de béns i activitats" del Portal de Transparència de l'Ajuntament de Reus, per
ajustar-se a allò establert per la Llei 19/2014? "

Per part de la Sra. Flores ES DONA RESPOSTA a la pregunta. 

Pregunta que formula el Sr. Domènech del Grup municipal del Partit Popular (PP) en
vers a actuacions i deute de l'Agència Catalana de l'Aigua (ACA).



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

"El passat dia 26 de novembre del 2018 a la Comissió de Territori i Urbanisme va informar
millores de camins malmesos per accions climàtiques continuades per aquest motiu el Partit
Popular formula les següents preguntes.

Primera. L´Ajuntament de Reus, ha assumit la neteja i manteniment de les rieres de
titularitat de la Agencia Catalana d'Aigua?

Segona. Si es afirmativa, quin és el cost d'aquestes actuacions?

Tercera. A data d'avui quin és l'import total del deute de l'ACA amb l'Ajuntament de Reus?

Quarta. Quines son les accions de reclamació del deute pendent de l'ACA?

Cinquena. Creu el regidor de Medi Ambient, davant una climatologia adversa que les rieres
estan en condicions optimes?

Sisena.  Si no és afirmativa, podrà detallar el regidor l'estat actual de les mateixes ?"

Per part dels Srs. Pellicer i Rubio ES DONA RESPOSTA a la pregunta. 

Pregunta que formula la Sra. Compte del Grup municipal del Partit Popular (PP) sobre
línies de treball i execució de la Moció VIOGEN aprovada al Ple municipal. 

"El dia 25 de novembre és va celebrar el Dia Internacional per a l'eliminació de la Violència
envers les dones, a la nostra ciutat com a tot el territori es van dur a terme un seguit d'actes
en conra d'aquesta lacra social, en aquest sentit ja vàrem presentar una Moció per impulsar
la incorporació de la Guarida Urbana al programa Viogen amb la finalitat d’establir una major
coordinació i reforç de la col·laboració institucional entre els diferents agents implicats.

En aquesta  línia  es van adoptat els següents acords:

Primer. Reforçar la col·laboració i la informació entre el Ministeri del Interior, els Mossos d´
Esquadra, el Jutjat de Violència sobra la Dona i la Guàrdia Urbana de Reus per fer front a la
violència de gènere a la ciutat.

Segon. Mantenir reunions periòdiques amb la Cap de la Unitat de Violència sobre la Dona de
la Subdelegació del Govern.

En aquest sentit el Partit Popular formula la següent pregunta?
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Pot la Regidora de Serveis Socials detallar les actuacions que s´han establert segons els
punts 1 i 2 de la Moció aprovada per el plenari municipal al setembre de 2017?.

Per part de la Sra. Vilella ES DONA  resposta a la pregunta.

Pregunta que formula la Sra. Compte del Grup municipal del Partit Popular (PP) envers
valoració de la Taula Local d'Infància de Reus.  

"Atès que la ciutat de Reus és »Amiga de la Infància» a través de haver signat adhesió amb
Unicef amb un objectiu clar de seguir treballant i desenvolupant eines transversals a favor de
la infància i adolescència.

Atès que la Taula Local d´Infància te diferents serveis, programes i accions que
desenvolupa i només tenim constància de la Memòria del 2016 de l´ Àrea de Benestar Social.

En aquest sentit el Partit Popular formula el següent les següents preguntes?

Primera. Quins recursos econòmics i d’altres s ´haurà de preveure per executar Reus « Amiga
de la infància» ?

Segona. Pot detallar la regidora de Serveis Socials les persones o grups que durant aquest
2017-2018 han participat amb els següents programes i les seves conclusions ?:

CEIPS i IES
ELS REFERENTS
ABSENTISME ESCOLAR
I ARA A PARTIR D'ARA  QUÈ?
DESENVOLUPANT PER LA CONVIVÈNCIA
FAMÍLIES TREBALLEM AMB PARES

Tercera. Pensa la Regidora de Serveis Socials que aquests programes s ´han de redefinir?

Quarta. Si és afirmatiu, per què no ha traslladat aquesta conclusió a la Comissió de Serveis a
la Persona, per la seva valoració?"

Per part de la Sra. Vilella ES DONA  resposta a la pregunta.

Pregunta que formula la Sra. Pozuelo del Grup municipal del PARTIT DELS SOCIALISTES
DE CATALUNYA–CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  referent a la CASA NAVÀS.

"Un any després del canvi de titularitat d’aquest edifici modernista de la plaça del Mercadal,
declarat Bé Protegit d'Interès Nacional presentem la següent pregunta: 

Quina relació existeix entre la propietat i l'Ajuntament de Reus o qualsevol ens depenent?



                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                               

Informació detallada de l'actuació de l'Ajuntament o qualsevol ens depenent en la gestió de
les visites.

L'agència de Promoció és qui posa els guies que realitzen les visites? Qui realitza la
contractació d'aquestes guies?.

Quina destinació tenen els ingressos percebuts per la venda de tiquets per visitar la casa
Navàs per part de l'Agència de promoció?"

Per part de la Sra. Caelles  ES DONA  resposta a la pregunta.

Pregunta que formula la Sra. Guaita del Grup municipal del PARTIT DELS SOCIALISTES
DE CATALUNYA–CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) referent al Banc d'Ajudes
Tècniques (BAT).

"L'Ajuda Tècnica és el suport que necessita una persona amb mobilitat reduïda per guanyar
autonomia, seguretat o qualitat de vida: crosses, cadires de rodes, llits articulats...El Banc
d’Ajudes Tècniques (BAT) és un servei que engloba l’assessorament, per part de la Fundació
Pere Mata, en adaptacions domiciliàries i accessibilitat. A més, ofereix, en condicions del
lloguer assequible, ajudes tècniques domiciliàries, que no estan subvencionades i que són
difícils d'assumir per la majoria d’usuaris i de les seves famílies: llits articulats, grues, etc. 

El seu grup va fer unes preguntes al respecte a la comissió informativa i que per part de la
Sra. Villella no van rebre resposta i són les següents: 

- Derivacions provinents dels diversos centres de Salut o Sòciosanitaris (desglòs d'aquestes 
xifres per centre) 

- Respecte a les donacions de privats, quines són les donacions inicials provinents de l'antic 
Hospital."

Per part de la Sra. Vilella ES DONA  resposta a la pregunta.

Pregunta que formula la Sra. Martínez del Grup municipal del PARTIT DELS
SOCIALISTES DE CATALUNYA–CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) referent a dades de
matriculació als centres escolars de la ciutat. 

"Per tal de poder fer un seguiment del nombre d'alumnes matriculats als diferents centres
docents de la ciutat
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Demanen un graella actualitzada a data d'avui amb les dades de matriculació infantil,
primària i secundària, especificades per cursos (igrups) i per centres."

Per part de la Sra. Sardà ES DONA  resposta a la pregunta.

I, sense més assumptes a tractar s'aixeca la sessió de la qual, com a secretari, estenc aquesta
acta amb el vistiplau de l’alcalde president.

L’alcalde                                                                      El secretari general 
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